
 

 

SA 0052/XXXVII/09 

Protokół nr XXXVII/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie 

w dniu 21 grudnia 2009 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; radny powiatowy Jerzy Sikora, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, skarbnik gminy Barbara Madzia, sekretarz 

Bogusława Podżorska, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus, 

pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot złożył wójtowi Zbigniewowi 

Wacławik kondolencje z powodu śmierci teścia Jerzego Szczepańskiego. 

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecny 

radny Kazimierz Wisełka. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 
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1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Ocena pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

9.2. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok, 

9.3. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2010 

roku, 

9.4. zmiany uchwały Rady nr XXVII/249/05 z dnia 25 stycznia 2005 roku, 

9.5. zmiany uchwały Rady nr XLI/347/02 z dnia 27 sierpnia 2002 roku, 

9.6. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 

9.7. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2010 r., 

9.8. przyjęcia planów pracy na I półrocze 2010 r. komisji stałych Rady Gminy, 

9.9. miesięcznika samorządowego Panorama Goleszowska.  

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

12. Wolne wnioski. 

13. Informacje i komunikaty. 

14. Zakończenie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów.   

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/83/07 z dnia 31 października 2007 roku.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o dalsze wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zaproponował dalszych zmian porządku obrad. Porządek obrad wraz ze zmianą 

polegającą na wprowadzeniu punktu 9.10 został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Ocena pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

9.2. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok, 

9.3. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2010 

roku, 

9.4. zmiany uchwały Rady nr XXVII/249/05 z dnia 25 stycznia 2005 roku, 

9.5. zmiany uchwały Rady nr XLI/347/02 z dnia 27 sierpnia 2002 roku, 

9.6. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 

9.7. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2010 r., 

9.8. przyjęcia planów pracy na I półrocze 2010 r. komisji stałych Rady Gminy, 

9.9. miesięcznika samorządowego Panorama Goleszowska, 

9.10. zmiany uchwały nr XIII/83/07 z dnia 31 października 2007 roku. 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

12. Wolne wnioski. 

13. Informacje i komunikaty. 

14. Zakończenie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów.   

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej szóstej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXVI/09 z dnia 25 

listopada 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatu cieszyńskiego Jerzy Sikora poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu 

przyjęto sprawozdania z działalności służb zdrowia oraz pogotowia ratunkowego, natomiast sesja 

budżetowa odbędzie się 28 grudnia br.  
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Następnie radny Karol Lipowczan zwrócił się do radnego powiatowego z zapytaniem w sprawie 

„…jego interpretacji problemu kozakowickiego”. 

Odpowiadając radny Jerzy Sikora poinformował, że w sprawie finansowania remontu ul. 

Kozakowickiej zostało wystosowane pismo do Rady Gminy Goleszów i obecnie starosta oczekuje 

na pisemną odpowiedź. Radny zapewnił, że inwestycja została zapisana w budżecie na 2010 rok, 

jeszcze w tym roku rozpisany zostanie przetarg i zapewnił o rozpoczęciu remontu.  

 

Kolejno głos zabrała dyrektor biura LGD Cieszyńska Kraina Dominika Pędzińska. 

Poinformowała ona o możliwości składania za pośrednictwem Stowarzyszenia LGD „Cieszyńska 

Kraina” wniosków o przyznanie pomocy w ramach działania „Wdrażanie lokalnych strategii 

rozwoju” dla operacji odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach „Małych 

projektów” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. Termin 

składania wniosków mija 29 grudnia. 

Do złożenia wniosków zachęcił także Wójt Gminy Zbigniew Wacławik.  

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa zebrała się w dniu 14 

grudnia i przeprowadziła wizje lokalną w budynku gminnym w Kozakowicach przy ul. Głównej 25. 

Wizja ta była przeprowadzona na wniosek mieszkańców, którzy zgłosili chęć zakupu mieszkań 

z bonifikatą. Po wizji Komisja przychyla się do wniosku mieszkańców budynku w Kozakowicach 

przy ul. Głównej 25 w sprawie sprzedaży mieszkańcom w/w budynku z bonifikatą. Komisja 

proponuje by bonifikata ta wynosiła 50%.  

Następnie; 

− w ślad za opiniami Rady Sołeckiej Godziszowa, Klubu Łowieckiego Huberstus oraz Lasów 

Państwowych, Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

negatywnie ustosunkowała się do przedłużenia umowy użyczenia terenu klubowi 

motocyklowego, 

− pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał według druków: 9.4, 9.5 i 9.6. 

− przyjęto plan pracy na I półrocze 2010 roku 
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− a w tematyce bieżącej zapoznano się w pismem sołtysa Jana Poloczka w sprawie 

wystąpienia do starostwa z wnioskiem o remont drogi (ul. Grabowej) na odcinku około 500 

metrów. Wójt Gminy zobowiązał się do przesłanie takiego pisma.  

− na zakończenie posiedzenia Wójt Gminy zapoznał zebranych z sytuacją dotycząca przejazdu 

przez drogę prywatną w Cisownicy.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nikt w dyskusji nie zabierał jednak głosu. 

 

Komisja Rewizyjna Komisja spotkała się 15 grudnia i jedynym tematem było ustalenie planu 

pracy Komisji na I półrocze 2010 roku.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nikt w dyskusji nie zabierał jednak głosu. 

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała 16 grudnia. Na posiedzeniu 

obecna była kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus, która omówiła 

pracę Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2009 roku oraz zapoznała 

członków Komisji z treścią dwóch projektów uchwał według druków 9.2 i 9.3. Projekty tych udział 

zostały zaopiniowane pozytywnie, a informacja o pracy GKRPA przyjęta bez uwag.  

Następnie przyjęto plan pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia na I półrocze 

2010 roku jak również zaproponowano dotacji na sport kwalifikowany oraz na szkolenie dzieci 

i młodzieży, i tak: 

LKS Goleszów 41 000 
LKS Olimpia  13 000 – skoki narciarskie, 11 000  siatkówka  
LKS Tempo  42 000 
LKS Wiki  5 000 
LKS Lesznianka 15 000 
UKS Orlik  12 000 
MKS Centrum 11 000  
 
Szachy   4 000 
Pływanie  4 000 
Siatkówka  4 000 
Mini Bike Maraton 3 000 
 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nikt w dyskusji nie zabierał jednak głosu. 
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Komisja Finansów i Inwestycji na posiedzeniu w dniu 17 grudnia Komisja przyjęła plan pracy na 

I półrocze 2010 r., zaopiniowano projekty uchwał oraz: 

− rozpatrzono pismo sołtysów w sprawie podwyższenia diet sołtysom. Komisja 

ustosunkowała się do wniosku pozytywnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie podwyższenia diet o 50 zł, 

− złożono wniosek w sprawie podwyższenia diet radnym o 50 zł. Wniosek ten został 

przegłosowany 4 głosami „za” przy 2 „przeciw”, 

− zapoznano się z pismem starosty cieszyńskiego w sprawie ewentualnej komunalizacji spółki 

PKS w Cieszynie. Komisja ustosunkowała się do niego negatywnie i stoi na stanowisku, by 

Gmina Goleszów nie była udziałowcem takiej spółki, 

− zapoznano się także z drugim pismem starosty cieszyńskiego w sprawie montażu 

finansowego dla remontu ul. Kozakowickiej w granicach gminy Goleszów. Komisja 

wnioskuje o wystosowanie do starosty pisma informującego o tym, iż gmina Goleszów już 

przekazała na ten cel sumę 3.880.00 zł, co znacznie przekracza 50% wkładu.  

Ponadto Wójt Gminy poinformował o stanie prac na budowie boiska Orlik.  

 

Po tej wypowiedzi, w dyskusji głos zabrali: 

Przewodniczący Jerzy Szalbot zgodnie z wnioskiem Komisji przygotował pismo dotyczące 

montażu finansowego dla remontu ul. Kozakowickiej w granicach gminy Goleszów. Zapoznał 

zebranych z następującą jego treścią: 

„W związku z pismem Starosty Cieszyńskiego WR. 0718/UE-I-PRSP-19/09 dotyczącego montażu 

finansowego dla remontu ul. Kozakowickiej w granicach gminy Goleszów informuję, że wkład 

własny gminy Goleszów w tę inwestycję wynosi 3.880.000 zł. Są to środki przyznane gminie 

Goleszów w ramach Programu Rozwoju Subregionu Południowego.  

Jak podano w piśmie, przebudowa drogi na odcinku przebiegającym przez gminę Goleszów wynosi 

5.415.176 zł, a więc kwota 3.880.000 zł znacznie przekracza 50% wartości inwestycji. Gmina 

Goleszów zatem wywiązała się z umowy współfinansowania przebudowy drogi w wysokości 50% 

i oczekuje szybkiego rozpoczęcia prac.” 

Do powyższej treści nikt z randych nie wniósł propozycji zmian. Wobec tego zostało ono poddane 

pod głosowanie, w którym brało udział 14 radnych.  

Pismo zostało przyjęte jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

Kolejno przewodniczący Jerzy Szalbot odniósł się do pisma starosty cieszyńskiego w sprawie 

ewentualnej komunalizacji spółki PKS w Cieszynie i poprosił wójta gminy o uzupełnienie 
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informacji na ten temat. Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował więc, iż planowane na 

18 grudnia spotkanie w tej sprawie zostało przesunięte z uwagi na niewystarczające materiały 

dotyczące ewentualnej komunalizacji spółki.  

Przewodniczący Jerzy Szalbot stwierdził zatem, iż Rada Gminy popiera stanowisko Komisji 

Finansów i Inwestycji w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Jerzy Szalbot odniósł się także do wniosku Komisji w sprawie podwyższenia 

diet radnych. Przewodniczący zwrócił się do radnych o uzasadnianie takiej podwyżki. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Karol Plinta, który negatywnie odniósł się do tego wniosku 

i uznał, że na tle pozostałych rad powiatu cieszyńskiego, radni Gminy Goleszów nie są nisko 

uposażeni. Przeciwko podwyższeniu diet opowiedział się także radny Krzysztof Glajcar. Radny 

przypomniał, że na początku kadencji rady padały nawet głosu o obniżeniu diet.  

Na zakończenie dyskusji radny Adam Żwak uznał, że radni nie powinni obawiać się reakcji 

wyborów po ewentualnej decyzji o podwyższeniu diet, gdyż radni oceniani będą według zasług dla 

gminy.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

wniosek Komisji Finansów i Inwestycji w sprawie podwyższenia diet radnym o 50 zł. W 

głosowaniu udział wzięło 14 radnych, 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 1 radnych  

„Przeciw” podjęciu głosowało: 11 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Wniosek Komisji został odrzucony.  

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Zapytania złożyli radni: 

Leszek Szlauer prosił o podanie terminu przywrócenia kamieni granicznych, które zostały usunięte 

w związku z budową drogi Zielinówki w Cisownicy. Radny zapowiedział, że zapytanie to zostanie 

złożone także na piśmie w sekretariacie Urzędu Gminy po sesji.  

Franciszek Giecek złożył zapytanie dotyczące jego interpelacji złożonej w czerwcu w sprawie 

bezpieczeństwa na drodze Cieszyn-Ustroń. Radny zaproponował by do czasu rozwiązania problemu 

z budową wzdłuż drogi chodnika dla pieszych, wyznaczyć miejsca szczególnie niebezpieczne i tam 

poszerzyć pobocza lub wykonać chodniki.  
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Radny Krzysztof Kohut poprosił o dalsze informacje dotyczące realizacji jego interpelacji 

dotyczącej budynku usytuowanego niedaleko składu opalu w Goleszowie. Zdaniem radnego stan 

techniczny tego budynku zagraża bezpieczeństwu. 

 

Ad.8. Ocena pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Temat ten został przedyskutowany i pozytywnie przyjęty na posiedzeniu Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia.  

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus poinformowała, że GKRPA 

odbyła w 2009 roku 32 posiedzenia, które w większości dotyczyły zezwoleń na sprzedaż alkoholu a 

także podjęcia działań w stosunku do osób uzależnionych lub współuzależnionych. Dodała także, że 

szczegółowe sprawozdanie finansowe GKRPA zostanie radnym przedstawione w marcu 2010 roku.  

Po tej wypowiedzi nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji. 

Rada Gminy pozytywnie oceniła pracę Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

 

9.1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Treść projektu wraz z dodatkową zmianą omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne 

uzasadnienie zmian stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Zmiana ta polega na zwiększeniu dochody i wydatków o kwotę (+) 82 688,00 zł z przeznaczeniem 

na dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych pracowników. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/299/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 
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9.2. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/300/09 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

9.3. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2010 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/301/09 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2010 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

9.4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady nr XXVII/249/05 z dnia 25 stycznia 2005 

roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa . Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10  do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że projekt ten dotyczy sprostowania błędów 

pisarskich.  

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 
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Uchwała nr XXXVII/302/09 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XXVII/249/05 z dnia 25 stycznia 

2005 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

9.5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady nr XLI/347/02 z dnia 27 sierpnia 2002 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa . Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12  do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że projekt ten dotyczy sprostowania błędów 

pisarskich.  

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/303/09 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XLI/347/02 z dnia 27 sierpnia 

2002 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

9.6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa . Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14  do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/304/09 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 
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9.7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2009 r. 

Po zapoznaniu się z planem pracy Rady Gminy sekretarz gminy Bogusława Podżorska 

zaproponowała by temat z czerwca dotyczący informacji dyrektorów placówek oświatowych n/t 

działalności podległych szkół i przedszkola w roku szkolnym 2009/2010 został przesunięty na 

październik, gdyż wówczas temat taki wymusza na radzie ustawa.  

Przeciwko wykreśleniu tego tematu opowiedzieli się radny Karol Lipowczan oraz Wójt Gminy 

Zbigniew Wacławik. Wójt Gminy zaproponował następujące uzupełnienie tego tematu: Informacja 

dyrektorów placówek oświatowych n/t działalności remontowych i inwestycyjnych podległych 

szkół i przedszkola w roku szkolnym 2009/2010. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały 

wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/305/09 przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2009 r. została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

9.8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy na I półrocze 2009 r. komisji stałych Rady 

Gminy. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/306/09 w sprawie przyjęcia planów pracy na I półrocze 2009 r. komisji 

stałych Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

9.9 Projekt uchwały w sprawie miesięcznika samorządowego Panorama Goleszowska. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik wyjaśnił, iż jest to uchwała porządkująca dotychczasowe 

wszystkie postanowienia dotyczące wydawania Panoramy Goleszowskiej. 

 



Protokół nr XXXVII/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 21 grudnia 2009 r.  strona 12 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/307/09 w sprawie miesięcznika samorządowego Panorama Goleszowska 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

9.10 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/83/07 z dnia 31 października 2007 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji. Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVII/308/09 w sprawie zmiany uchwały nr XIII/83/07 z dnia 31 października 

2007 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

Ad.10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na poprzedniej sesji interpelacje złożyli radni 

Adam Żwak, Krzysztof Glajcar i Gertruda Proksa. Otrzymali oni odpowiedzi na piśmie, 

a Krzysztof Glajcar stwierdził, że w odpowiedzi tej zabrakło podania faktycznych możliwości 

rozwiązania problemu drogi Kojkowickiej. Radny uznał jednak, że nie będzie wnosił o uzupełnienie 

odpowiedzi. Wójt Gminy dodał, że główną przeszkodą w tym, aby gmina poprawiła stan tej drogi 

jest fakt, że jest ona drogą prywatną. Odpowiedzi na interpelacje stanowią załączniki nr 22 i 23 do 

nin. protokołu. 

Następnie Wójt Gminy poinformował, że: 

- na zapytanie radnego Leszka Szlauera zostanie udzielona pisemna odpowiedź, 

- na zapytanie radnego Krzysztofa Kohuta odpowiedź zostanie udzielona na styczniowej sesji Rady 

Gminy, 
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- na zapytanie radnego Franciszka Giecek Wójt Gminy odpowiedział, że skończył się czas 

składania wniosków na takie projekty i w obecnej kadencji sprawa ta najprawdopodobniej nie 

zostanie załatwiona.  

 

Ad.11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował o tym, że: 

− Starosta Cieszyński przesłał podziękowania za staranie o środki na dokończenie budowy 

Szpitala Śląskiego w  - pismo stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o tym, iż: 

− kolejna sesja odbędzie się w sali OSP Bażanowice, 

− w poszczególnych sołectwach odbyły się spotkania wigilijne, 

− w Żorach odbyło się zgromadzenie Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. Na zgromadzeniu 

tym przygotowano stanowisko dotyczące wynagrodzenia dla nauczycieli, 

− zakończyło się grand prix Gminy Goleszów w szachach, 

− na spotkaniu wójtów i burmistrzów powiatu cieszyńskiego dyskutowano na temat 

współpracy ze starostwem, 

− 4 grudnia odbyły się uroczystości 60 lecia powstania Polskiego Związku Hodowców Gołębi 

Pocztowych, 

− w Dzięgielowie przeprowadzono mistrzostwa gminy w tenisie stołowym, 

− 21 grudnia na walnym zgromadzeniu wodociągów zmieniono statut związku.  

 

Ad.12. Wolne wnioski.  

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że w Cisownicy wynikł problem drogi 

prywatnej, z której korzystają liczni mieszkańcy tej wsi. Aby rozwiązać problem należałoby: 

− odkupić teren od właściciela za żądaną przez niego kwotę 45 000 zł, 

− wybudować most, którego koszt dopiero poznamy. Zgodę na budowę mostu wyraziłoby 

starosto, nie wiadomo jednak jaką decyzję podjąłby właściciel potoku, 

− wybudować około 300 metrów drogi od strony cmentarza ewangelickiego w Cisownicy.  

W tej sprawie głos zabrał przewodniczący Jerzy Szalbot, który zapytał, czy mieszkańcy 

korzystający z tej drogi złożyli wnioski do sądu o ustanowienie służebności?  

Odpowiadając radny Artur Więcław poinformował, że z wnioskiem takim wystąpiły 2 osoby. 

Radny poprosił także o przygotowanie kosztów budowy mostu.  
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Ad.13. Informacje i komunikaty. 

Do biura rady wpłynęło zaproszenie na spotkanie opłatkowe organizowane przez biskupa diecezji 

bielsko-żywickiej. Spotkanie odbędzie się 5 stycznia 2010 r.  

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidia Lankocz poinformowała, że tegoroczny finał Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy odbędzie się w SP Goleszów. Dyrektor poprosiła o przekazywanie 

rzeczy na aukcję. 

 

Wójt Gminy podziękował inspektorowi Tomaszowi Jaszowskiemu oraz panu Pawłowi Stanieczek 

za przygotowanie i wydanie Kalendarza Goleszowskiego na 2010 rok. 

 

Sołtys Karol Alkier podziękował za wszelką pomoc w organizacji spotkania opłatkowego dla 

seniorów.  

 

Ad.14. Zakończenie XXXVII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godz. 

1710 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXVII sesję Rady Gminy Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 

 


